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(infinitive)   مصدر  
 برخی فعل ها مانند : ”mind”,”miss” , “imaging” , “enjoy“و...فعل بعدی به 

به کار می رود اما این تمام ماجرا نیست، برخی     شکل اسم مصدر (ingدار)

به کار    ( دار  “to”) فعل ها هم سبب می شوند که فعل بعدی به شکل مصدر 

 روند .

 مثال:

I want to buy a new bicycle. 

می خواهم دوچرخه ی تازه ای بخرم..   

He is trying to finish the job on time. 

 او دارد تلاش می کند کار را به موقع تمام کند.

و ...فعل  “promise” ,  “expect” ,”decide” ,”ask” ,”try”, ”wish” فعل هایی مانند 

دار می پذیرند.  “to” بعد از خود را به صورت 

کل گاهی ممکن است بین این دو فعل ، اسم یا ضمیر مفعولی قرار گیرد، اما باز ش  

 بعدی تغییر نمی کند .

 مثال:

I want Ali to go there today. 

 از علی می خواهم که امروز به آن جا برود.

I want to go there today. 

.امروز می خواهم به ان جا بروم  

“want” فهوم با هم متفاوتند اما به هر حال فعل بعد از دو جمله ی بالا از نظر م  
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دار است.  “to”, 

قبل از شکل مصدری استفاده می کنیم.  “not” در حالت منفی این ساختارها ، از 

 

“wonder” ,”learn” , “know” ,  بد نیست بدانیم که برخی از این فعل ها مانند 

“how”,when”,”what”, و ...می توان از کلمات پرسشی مانند    “decide”,”ask” 

 ”where“ و ..... به همراه فعل to دار  استفاده کرد .

 

 مثال:

I don’t know what to do. 

نمی دانم چه کار کنم.   

We asked how to get to the post office. 

از آنها پرسیدیم که چطور باید به اداره ی پست برسیم.   

 

دار:  to موارد کاربرد فعل 

 

دار می تواند در جایگاه نهاد   ing همانند فعل   “to” مصدر یا فعل همراه با -1  

 قرار گیرد 

 

دار می توان در جایگاه مفعول هم استفاده کرد و ما در جمله های  “to” از فعل-2  

 قبلی با این نوع کاربرد آشنا شده ایم.

 تدریس خصوصی زبان انگلیسی
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“easy”,”important”, “difficult”, “necessary”,”happy” بعد از برخی صفات مانند-3  

دار استفاده کرد.  “to” و .... می توان از فعل 

 

 مثال:

I am very happy to see you again. 

 خوشحالم که تو را دوباره می بینم.

 

برای بیان مقصود است .  to گاهی استفاده از مصدر با -4  

 

 مثال:

I am going out to buy something to eat. 

بیرون می روم تا چیزی برای خوردن بخرم. دارم  

He does regular exercise to lose some weight. 

 او مرتب ورزش می کند تا وزن کم کند.
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 برای مشاهده مدرسین زبان انگلیسی بر روی لینک زیر کلیک کنید:

 تدریس خصوصی زبان انگلیسی
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